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Straatverlichting in Voorschoten 

 

Geachte Raad, 

Door de PvdA-fractie zijn op 28 februari 2024 vragen gesteld over de straatverlichting in 

Voorschoten.  

Aanleiding 

Eind 2022/ begin 2023 heeft de PvdA meerdere sets vragen gesteld over de kapotte verlichting 

bij oversteekplaatsen in Voorschoten. Na aandringen van onze kant, zijn alle slecht 

functionerende plekken in het dorp verholpen. De afgelopen maand is het ons opgevallen dat 

wederom op een aantal plekken in Voorschoten de verlichting bij oversteekplaatsen niet werkt. 

Juist bij regenachtig en donker weer levert dat onoverzichtelijke situaties op. Onwenselijk wat 

de PvdA betreft.  

 

Daar is bijgekomen dat we ook geconstateerd hebben dat veel reguliere straatverlichting, 

verspreid door het dorp, niet werkt, waaronder onder meer in ons centrum. Van bewoners is 

begrepen dat zij wel meldingen hierover doen, maar dat het lijkt alsof de gemeente Voorschoten 

hierop niet adequaat reageert. Een zeer onwenselijke situatie. 

 

De beantwoording van de vragen treft u hieronder aan. 

 

 

  



 

 

 

Vraag 1. Kan het College de observaties van de PvdA bevestigen inzake de slecht 

werkende verlichting in Voorschoten? Deelt het College dat we (wederom) met een 

probleem te maken hebben?  

Antwoord 1. Het college deelt uw mening dat wij momenteel (te) veel storingen van de 

Openbare verlichting hebben. Het duurt momenteel langer om deze storingen op te lossen dan 

in voorgaande jaren.  Dit wordt veroorzaakt door personele problemen bij Liander, voor wat 

betreft het verhelpen van storingen in de stroomkabel, en bij onze onderhoudsaannemer voor 

wat betreft storingen van de lantaarnpalen. 

 

Vraag 2. Kan het College aangeven hoeveel meldingen de afgelopen 3 maanden zijn 

binnen gekomen over slecht functionerende verlichting? Hoeveel van deze meldingen 

zijn opgelost door de gemeente Voorschoten? 

Antwoord 2. Er zijn de afgelopen 3 maanden 281 meldingen binnengekomen. Hiervan zijn 210 

meldingen opgelost door de gemeente en 29 meldingen door Liander. 

 

Vraag 3. Wat gaat het College doen om ervoor te zorgen dat we op de kortst mogelijke 

termijn wel functionerende straatverlichting krijgen? 

Antwoord 3 Als er een storing zit in de stroomtoevoer naar de straatverlichting, dan geeft de 

gemeente dat direct door aan netbeheerder Liander. De netbeheerder is verantwoordelijk voor 

de kabels en levert de stroom. Liander probeert een storing zo snel mogelijk te verhelpen. Maar 

soms kan dat niet meteen, bijvoorbeeld omdat een ontgraving nodig is, er te weinig personeel 

is of er ergens anders een storing is die meer haast heeft. 

De gemeente heeft hierop geen invloed. Liander bepaalt zelf waar en wanneer de storing 

verholpen wordt. Wel kan de gemeente de ernst van de storing doorgeven en aandringen op 

spoedig herstel. Met het huidige personeelstekort bij Liander houden de problemen echter aan. 

Dit is zowel bij de gemeente Voorschoten als in de buurgemeenten het geval. De gemeente blijft 

aandringen om de storingen zo snel mogelijk op te lossen. Recent is hierover op bestuurlijk 

niveau ook nadrukkelijk aandacht voor gevraagd en indien nodig blijven we dit uiteraard doen. 

 

Vraag 4. Hebben de storingen mogelijk ook te maken met de beperkter worden 

capaciteit op het elektriciteitsnet. Zo ja, kan het College daar een toelichting op 

geven? 

Antwoord 4 Nee 

 

 



 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

E.A. van Wattingen, drs. N. Stemerdink, 
gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 

 


